
Zápis z veřejného jednání osadního výboru Skuheř 

ze dne 9. září 2023 

   

Přítomní členové OV: Jaroslav Cícha, Petr Musil, Oldřich Secký, Vanda 

  Vondráková 

omluveni:  Marek Fišer 

 

Hlavním tématem jednání osadního výboru bylo rozloučení s létem 

spojené s pouštěním draků, kterému předcházela veřejná schůze OV. 

Akce se celkem zúčastnilo 45 trvale žijících i chatařů (plus 8 dětí) z osady 

Skuheř (viz prezenční listina). 

Před zapálením ohně členové OV informovali přítomné o: 

- vývoji přípravných prací na vodovodu a kanalizaci – byla podepsána 

smlouva o dílo na zpracování projektové dokumentace (dokončení 

cca 09/2024), předpokládaný termín realizace výstavby je nejdříve 

v roce 2025 – v případě získání dotace; 

- přípravě stavby přístřešku na osadním plácku, který OV využívá pro 

pořádání veřejných akcí, předpokládané dokončení ještě v letošním 

roce; 

- možnosti zavedení VO do osady – přítomní znovu jednomyslně tuto 

možnost odmítají s případnou výjimkou umístění jedné solární 

lampy VO do ulice Hluboká v sousedství osadního plácku; 

- havarijní stav komunikací, zejména hráz rybníka ve Skuhři, kde je 

jakýkoli pohyb značně nebezpečný, a to i v souvislosti s nově 

postavenou gabionovou zdí na přilehlém pozemku. OV v této 

souvislosti požaduje instalaci dopravního zrcadla do zatáčky, a 

to dříve, než se stane nějaká nehoda. 

 

V rámci diskuze si přítomní upozornili na stále trvají hlavní problémy, se 

kterými se potýkají: 

- se začátkem školního roku se opět velmi zvýšil provoz na hlavním 

tahu Kamenicí a je velmi obtížné se zejména na Želivci na tuto silnici 

napojit. OV v této souvislosti důrazně požaduje znovuzavedení 

obousměrného provozu do ulice Ringhofferova z Olešovic do 



Štiřína a žádá starostu obce o informaci, kdy bude tato silnice 

opravena a kdy bude obousměrný provoz obnoven; 

- zničené osadní cesty i cesty lesní od koní; 

- tragický stavební stav statku, který je ostudou Kamenice  a opětovné 

navyšování hromady hnoje; 

- opětovně OV žádá obec o posekání bujné vegetace podél ulic, 

hlavně ulice Habrová a kolem skuheřského rybníka, kde byly 

osazeny lavičky, ale není možné se k nim dostat. 

 

 

 

 

Zapsal: Petr Musil 


